
 

Referat fra årsmøtet i Merdø Vel    11.juli 2018   på Merdø Kro 

Det var representanter fra 30 hus. 

Sak 1.   Besøk av Nasjonalparkforvalter Jenny Marie Gulbrandsen 

• Jenny ga ros til Merdø for stort arbeid med rydding . 
• Det vil settes opp gjerde rundt enkelte eiendommer til høsten slik at sauene kan gå 

fritt på øya til vinteren for å få nok å spise. 
• Målet er å kunne sette opp mer gjerde  ved hjelp av nye tildelingsmidler neste år. 
• Rydding må gjøres med nennsom hånd. De som har eiendommer innenfor 

nasjonalparken , må kontakte forvaltningen før de rydder vegetasjon.  Man må ikke 
felle alt, men la enkelttrær stå igjen som kan gi skygge til planter som skal vokse opp. 
Eiendommer utenfor nasj.parken kan rydde fritt på egen eiendom. 

• Kvist og kvas som blir liggende etter rydding , er ekstremt brannfarlig og må ryddes 
vekk. Det er uansett bare lov å brenne mellom 15.oktober og 15.april. 

• Trond får støtte fra nasj.parken til arbeidet med rydding. 
• Einer bør vekk for den tar over for bl.a. planter  
• Trond har tatt kurs i brenning av kystlynghei , aktuelt i brenning av  einer. 
• Det må kun brennes når det er trygt . Det må ikke brennes på svaberg og i 

rullesteinene.  Jenny, i samarbeid  med Trond ,vil sette av noen steder som kan egne 
seg til brenning  om vinteren. 

• Det vil etter hvert komme flere midler det kan søkes om , til arbeidet mot gjengroing. 
• Målet er å tilbakeføre kulturlandskapet . Det er i gang arbeid med å lage en 

skjøtselsplan som skal være ferdig i 2019. 
• Ang. tiltak på holmene , vil Jenny kunne videreformidle søknader siden holmene ikke 

er en del av nasjonalparken. 
•  Hun mener at det er naturgrunnlag på Merdø til at 20 voksne søyer med lam kan 

klare seg her ute om vinteren. 
• Det vurderes hvordan nasj.parkforvaltningen kan være med å styre antall besøkende 

slik at belastningen ikke blir for stor enkelte steder, mens andre steder i nasj.parken 
har kapasitet til flere besøk. Dette kan for eksempel gjøres ved å styre antall 
fergeanløp og bryggetilgjengelighet. 

• Det arbeides med å utarbeide og sette opp infotavler i nasj.parken.                                               
Det er også hengt opp en kasse på toalettene på Gravene hvor det ligger skjemaer 
mht. nasj.parken som man kan fylle ut og si sin mening. 

Sak 2.  Godkjenning av innkalling til årsmøtet. 

                Innkallingen ble godkjent. 



 

Sak 3. Valg av to medlemmer til å undertegne protokoll. 

             Liv Sonja Jul Larsen og Trine Asbøll  meldt seg. 

Sak 4. Valg av referent.                       Anne Cathrine Stang meldte seg. 

Sak 5.  Årsberetning.    Svein Just gikk gjennom årsberetningen  med  tilleggskommentarer.  
Under Diverse var det kommet inn et forslag fra Bjarne Hiis om å utforme et skilt i Fram-
Merdø  som  orienterer besøkende om veien til Kroa , badestrender, nasj.parken osv. Styret 
fikk fullmakt til å utpeke en gruppe som arbeider med  dette slik at det kan være på plass  til 
pinsen 2019. 

Sak 6.  Regnskap og budsjett.          Kassereren la fram dette. Økonomien er god , og det har 
vært få utgiftsposter dette året.  Det har imidlertid krevd mye arbeid å få inn kontingentene 
dette året. Under halvparten betalte innenfor fristen.  Her er forbedringspotensialet stort ! 
Regnskap og budsjett ble godkjent. 

Sak 7. Etablering av valgkomite.           Det ble blåst liv i valgkomiteen som nå består av 
Torstein Drange og Nils Vestel. Svein Just og Perann Sylvia Stokke tok gjenvalg til styret . 
Trine Asbøll tok gjenvalg som revisor. 

Sak 8. Orientering fra styret. 

• Stirydding. Det ble foreslått at vi nå ser stirydding i sammenheng med 
vårdugnaden med sauegjerder og skjøtsel.  Det blir dugnad noen vårlørdager 
også i 2019. 

• Brønnen i Fram-Merdø.   Det vil bli satt kodelås både på brønnhus og brønnlokk 
slik at brønnen er tilgjengelig for Merdøs beboere  som tidligere. Det vil bli 
sjekket opp  eierforholdet til brønnen da det er noe uklarhet i om det er husene 
med innlagt vann fra brønnen, som eier den eller om det er en ”allmannabrønn”. 

• Dugnaden i april/mai. Takk fra styret og Trond til alle som bidro på dugnadene. 
Mange har gitt tilbakemelding at det hadde vært en hyggelig opplevelse å være 
med på. 

• Det ble opplyst om at det nå finnes en hjertestarter på kafeen. Trond har kurs i 
bruk av den. Vi bør muligens få til en oversikt over  hvilke andre som har slikt 
kurs.                      Anne Cathrine Stang – referent  ( sign.) 
    Trine  Asbøll   ( sign.)                   Liv Sonja Jul  Larsen  ( sign.) 

 

 

 


